

Restaurant Eden Roc

Spargelmenü  
*Asparagus menu*



Wild herb salad with asparagus,  
Ticino goat cheese and nuts  
*Salade d'herbes sauvages avec asperges,  
fromage de chèvre tessinois et noix* 24

---

Creamy asparagus soup with Alpine char tartare,  
char caviar and herb oil  
*Velouté d'asperges avec tartare d'omble chevalier des Alpes,  
caviar d'omble chevalier et huile aux herbes* 24

---

Ravioli filled with asparagus, nut butter and marjoram  
*Raviolis farcis aux asperges avec beurre noisette et marjolaine* 34

---

Fillet of turbot, white asparagus,  
spinach cream and Beurre Blanc sauce  
*Filet de turbot, asperges blanches,  
crème d'épinards et Beurre Blanc* 56

---

Duo of asparagus, Ticino Pioda raw ham,  
onion crunch, chervil and hollandaise sauce  
*Duo d'asperges, jambon cru Pioda du Tessin,  
croustillant d'oignons, cerfeuil et sauce hollandaise* 48

Dear guest, upon request, our staff will be pleased to inform you about the ingredients contained in our dishes that may cause allergies or intolerances.

*Cher client, sur demande, notre personnel se fera un plaisir de vous informer sur les ingrédients contenus dans nos plats qui peuvent provoquer des allergies ou des intolérances.*

We are committed to responsible seafood sourcing and the offering of sustainable seafood in our menu. By sourcing responsibly, we hope to contribute our part in reducing negative impact on the environment increase public awareness regarding to sustainable seafood consumption.

*Nous nous engageons pour un approvisionnement et une proposition responsables et durables de produits de la mer dans notre menu. Ainsi nous espérons contribuer à diminuer l'impact négatif sur l'environnement et à sensibiliser et renforcer le public à la consommation durable de fruits de la mer.*